

《my hobby英语作文3篇(带中文)》

My Hobby 英语作文 1

My hobby is reading books. It's something I've loved doing since I was a little kid. There's just something about opening up a book and getting lost in another world that makes me feel happy and relaxed.

I read all kinds of books, from adventure novels to mystery stories. My favorite type, however, is science fiction. I love imagining what life could be like in the future and reading about new technologies and planets. It's like a window to the universe!

Reading not only brings me joy, but it also helps me learn new things. I've learned about different cultures, histories, and scientific facts from the books I've read. It's amazing how much knowledge you can gain just by turning the pages.

我的爱好是读书。这是我从孩提时代起就喜欢做的事情。打开一本书,沉浸在另一个世界中,这总能让我感到快乐和放松,这种感觉真的很特别。

我读各种各样的书,从冒险小说到神秘故事。然而,我最喜欢的类型是科幻小说。我喜欢想象未来的生活会是什么样子,阅读关于新技术和其他星球的内容。这就像一扇通向宇宙的窗户!

读书不仅给我带来快乐,还帮助我学习新知识。我从读过的书中了解了不同的文化、 历史和科学事实。只需翻动书页,你就能获得如此多的知识,真是太神奇了。

My Hobby 英语作文 2

My hobby is reading. I enjoy reading various books, including novels, biographies, and science fiction. Reading not only broadens my knowledge but also improves my language skills. Every evening, I spend an hour reading before going to bed. It helps me relax and prepares me for a good night 's sleep. Moreover, reading inspires me to write my own stories, which is another hobby of mine.

我的爱好是阅读。我喜欢阅读各种书籍,包括小说、传记和科幻小说。阅读不仅拓宽了我的知识面,还提高了我的语言能力。每天晚上,我会在睡前花一个小时阅读。这帮助我放松,并为一个好的睡眠做准备。此外,阅读激励我写自己的故事,这也是我的另一个爱好。

My Hobby 英语作文 3



My hobby is playing basketball. I've been playing it since I was in primary school and have grown to love it more and more. There's something truly exciting about dribbling the ball, shooting for the basket, and working as a team to win a game.

I practice basketball almost every day after school. It's a great way to stay active and healthy. Running up and down the court, jumping, and shooting helps me stay in shape. Plus, it's a lot of fun!

Playing basketball has taught me important life lessons. I've learned the importance of teamwork, perseverance, and never giving up. Even when we lose a game, I know we can always try harder next time.

我的爱好是打篮球。从小学开始,我就一直在打篮球,并且越来越喜欢它。运球、投篮以及团队合作赢得比赛,这些真的让人非常兴奋。

我几乎每天放学后都会练习打篮球。这是保持活跃和健康的好方法。在球场上跑来跑去、跳跃和投篮有助于我保持体型。此外,它非常有趣!

打篮球教会了我重要的人生课程。我懂得了团队合作、坚持不懈和永不放弃的重要性。即使我们输了比赛,我也知道下次我们可以更加努力。